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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:       2020-10-102        Ordförande: Berit  
 Tid: 09,00-10,00         Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren               Sekreterare:          Birgitta Huovila 
   Kassör:   Kjell-Göran Hansson                         
                                                    Ledamot                   Ingela Lindau                                  
                                   Ledamot:                Lars Isaksson ej närv 

 Ledamot:              Anne Nanngård   
 Ledamot:              Siv Nilsson  

Ledamot:              Agneta Lejmyr 
Ledamot:  Marie-Louise Håkansson 

 
  

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Berit Wirödal hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter. 
  
§ 3 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Lisen Ekdahl 
 
§ 4 Medicinskt ansvarig sköterska 
Hon kunde inte närvara pga. arbete, men hon är nöjd med hur Senioren fungerar nu. 
 
§ 5 Nuvarande förutsättningar för Senioren 

 Troligen dröjer öppnandet av Senioren, Folkhälsomyndighetens rekommendation 
gäller. Salen max 20 personer, stora konferensrummet max 7 personer och lilla max 5 
personer samtidigt. 
Bridgespelarna protesterar mot detta de vill vara 40 personer, vi vill gärna ha svar från MAS 
om detta. Borden som spelarna använder får stå framme så länge pandemin fortsätter pga. 
plexiglasen  inte går att ta ner. 
 

 Bokningarna gäller i princip. Vid samma tid avgörs det från fall till fall. Eftersom 
föreläsare inte kan bokas. Vi får vänta och se hur det utvecklas. 
 

 Kök och café får inte användas. 
 

 Omkostnadsersättning Salen kostar 300 kr. 
 

 Handsprit och ytdesinfektion har varje förening med sig. 
 

 Städning kommer att ske var 14:de dag och storstädningen skjuts upp 
 

 Samtliga förutsättningar godkändes av styrelse och beslut togs. 
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§ 6 Ekonomin  
 

 Kassören gick igenom saldolistan. Kopiatorns omkostnader är ca. 15,000 kr och 
kostnaderna för kopiering är kraftigt underskattade och styrelsen beslöt att höja avgiften  
Svartvitt 1 kr/st och färg 2 kr/st. 
Lars Isaksson kommer att läsa av och fakturera föreningarna, efter det kommer 
prishöjningen. 

 
§ 7 Bokningar 2021 
Agneta kommer med boken så snart hon är färdig. Hon får en blomma som tack för arbetet. 
 
§ 8 Gåva till Cancerfonden 
Senioren skänker 200 kr till Cancerfonden till minne av Bo Wolke, tidigare ordförande i Senior 
styrelsen. 
 
§ 9 Övriga frågor 
Ordförande rapporterade att kommunen har anställt en fastighetsstrateg som tittat på 
Senioren och anser att lokalen är för stor. 
 
§ 10 Nästa möte  
Nästa möte den 9/11 då skall alla vara med och AU 2/11 
 
§ 13 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
Birgitta Huovila                      Berit Wirödal 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Berit Wirödal 
 
                      Lisen Ekdahl 
                   __________________________________ 
                   Justerare Lisen Ekdahl 

                                                                       


